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    Komisia regionálneho rozvoja  

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  12. 06. 2020 

Číslo: 03156/2020/ORRUPZP - 21293 

 Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 
e-mail: barbora.kovacova@vucke.sk  

Telefón: 055/6196 658 

Mobil: 0948 640 017 
  

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 15. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 11.06.2020 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie) 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Informatívna správa o vybraných investičných aktivitách KSK  

a. Informatívna správa k pripravovanému zámeru „Strategický park Haniska“ 

b. Informatívna správa o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s. r. o. pri realizácii 

činností v oblasti regionálneho rozvoja  

c. Informatívna správa o činnosti spoločnosti GLIP KOŠICE, a. s.  

d. Informatívna správa InoBat  

4. Zmena a doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne zá-

väzného nariadenia č. 8/2008 a č. 5/2014  

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške úhrady 

za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja  

6. Návrh Dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samo-

správneho kraja  

7. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2020  

8. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2020 

9. Informovať o aktuálnych výzvach v oblasti cezhraničnej a nadnárodnej spolupráce (bod 

z plánu úloh)  

10. Informovať o podaných projektoch referátu regionálneho rozvoja a plánovania Úradu Ko-

šického samosprávneho kraja, ktoré súvisia s agendou regionálneho rozvoja (bod z plánu 

úloh) 

11. Návrhy, podnety a požiadavky  

12. Rôzne  

13. Záver 

mailto:barbora.kovacova@vucke.sk
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K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 15. 

rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie bolo prítomných 18 členov komisie, 

čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. Z 15. rokovania komisie sa 

vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Ďalej predseda komisie 

informoval prítomných členov, že komisia regionálneho rozvoja bude zasadať druhý štvrtok 

v dvojtýždňovom rokovacom intervale komisií o 14:00.  

Návrh programu rokovania komisie bol zaslaný e-mailom tajomníčkou komisie. Poprosil 

členov komisie o pripomienky alebo doplnenia k programu. 

 

Diskusia: K programu rokovania komisie neboli pripomienky.  

 

Záver: schválenie predloženého programu rokovania. Predseda komisie požiadal členov 

komisie o  hlasovanie o programe.  

 

Uznesenie č. 16/2020  

Komisia schvaľuje program 15. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 18 

 

Za: 18 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Predseda komisie skonštatoval, že program 15. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal Mgr. Ing. Tomáša Malatinca PhD. o uvedenie bodu.  

 

(Medzitým prišiel 1 člen komisie – 19 prítomných) 

 

K bodu „Vstup KSK do združenia regionálnych letísk (ARC) 

 

Požiadavka: Ing. Horváth požiadal predsedu KSK, aby sa stretol s  primátorom mesta Košice 

a  tému spoločne prebrali. 

Realizácia: Po skončení mimoriadnej situácie bude uskutočnené stretnutie s primátorom. 

 

Požiadavka: Komisia požiadala o zaslanie odkazu na webovú stránku združenia ARC členom 

komisie. 

Realizácia: Odkaz bol zaslaný emailom tajomníčkou komisie dňa 13. 02. 2020 

 

Diskusia:  K plneniu požiadaviek komisie neboli pripomienky.  

 

Záver: Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek z komisie bez pripomienok. 
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Uznesenie č. 17/2020  

Komisia berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení, úloh a požiadaviek.  

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 19 

 

Za: 19 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Informatívna správa o vybraných investičných aktivitách KSK  

 

3a) Informatívna správa k pripravovanému zámeru „Strategický park Haniska“ 

 

Vyjadrenie: Ing. arch. Anna Mareková predstavila materiál a zároveň informovala členov 

komisie, že nasledujúceho zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja sa zúčastní aj 

minister hospodárstva SR Ing. Richard Sulík.  

 

Diskusia: JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský uviedol, že väčšina rokovaní k strategickému parku 

Haniska prebiehala v utajení. Dôvodom má byť nesúlad s územným plánom Košického kraja. 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský upozornil, že strategický park vznikne na 990 hektároch 

úrodnej pôdy, o ktorú v prípade jeho výstavby prídeme. Zároveň pán poslanec položil otázku, 

či je v záujme členov komisie, aby ďalšia významná investícia vznikala rovno pri Košiciach 

a nie napríklad v Michalovciach/Trebišove/Gelnici.  

 

Ing. arch. Anna Mareková odpovedala, že z pohľadu lokalizácie strategického parku je 

potrebné si uvedomiť nasledujúce skutočnosti:  

 pokiaľ má ísť o strategický park, tak zo zákona je potrebné vyčleniť plochu minimálne 

250 hektárov, čo v súčasnej dobe spĺňa len Haniska,  

 pre príchod investorov je potrebné silné dopravné spojenie, s ktorým sa počíta po 

dostavaní M2, 

 dostatočná a kvalifikovaná pracovná sila.  

 

RNDr. Martin Smrčo sa prikláňa k názorom JUDr. Mgr. Ladislava Rovinského najmä 

v oblasti výstavby na poľnohospodárskej pôde, ako aj smerovaniu rozvoja regiónu mimo 

územia Košíc. Zároveň podotkol možnosť zlúčenia zámeru GLIP s budovaním strategického 

parku.  

 

Ing. Miloš Barcal starosta obce Haniska, poprosil členov o prijatie stanoviska nech už je 

akékoľvek. Je potrebné sa dohodnúť, keďže diskusia k tejto problematike prebieha dlhodobo.  

 

Ing. Jozef Horváth súhlasil so svojimi predrečníkmi. Informácie sú dlhodobo nejasné a je 

potrebné definitívne rozhodnúť a prijať nejaké stanovisko. Strategický rozvoj z úrovne KSK 

by mal jednoznačne smerovať aj mimo územia Košíc a jeho okolia.  

(Medzitým prišiel 1 člen komisie – 20 prítomných) 

 

Ing. arch. Anna Mareková odpovedala poslancom na ich otázky.  

 

Ing. František Petro požiadal vedúceho referátu regionálneho rozvoja a plánovania Mgr. Ing. 

Tomáša Malatinca, PhD. aby sa vyjadril k zámeru z pohľadu regionálneho rozvoja. 
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Ing. Jozef Želinský a JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský sa zapojili do diskusie s cieľom apelovať 

na to, aby sa rozvoj podporoval bol aj mimo územia Košíc a jeho okolia.  

 

Ing. Miloš Barcal sa zúčastnil viacerých rokovaní s Vládou SR. Členov komisie informoval 

o detailnom zmapovaní územia z národnej úrovne. Haniska sa pre nich javí ako najideálnejšia 

alternatíva. Z pohľadu starostu je ťažké prijať definitívne stanovisko, keďže nepozná jasné 

vymedzenie parku a teda pozitíva a negatíva môže len odhadovať.  

 

Doc. RNDr. Peter Solár, PhD. vyjadril nesúhlasné stanovisko. Podľa jeho názoru nám 250 

hektárov úrodnej pôdy môže v budúcnosti chýbať.  

 

Záver: Komisia berie na vedomie predloženú informatívnu správu.  

 

Uznesenie č. 18/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 20 

 

Za: 15 Proti: 0 Zdržal sa: 5 

Návrh bol schválený. 

 

3b) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s. r. o. pri realizácii činností 

v oblasti regionálneho rozvoja 

Vyjadrenie: Mgr. Marek Šterbák predstavil materiál a podal členom komisie informáciu 

o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s. r. o.  

 

Diskusia: K materiálu diskusia neprebehla.  

 

Záver: Komisia berie na vedomie predkladanú informatívnu správu.  

 

Uznesenie č. 19/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 20 

 

Za: 19 Proti: 0 Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

3c) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GLIP KOŠICE, a. s. 

Vyjadrenie: Ing. Peter Harčarik predstavil materiál a podal členom komisie informáciu 

o činnosti spoločnosti GLIP Košice, a.s.  

 

Diskusia: Ing. Peter Harčarik odpovedal pánom poslancom Ing. Jozefovi Horváthovi, RNDr. 

Martinovi Smrčovi a Ing. Františkovi Petrovi ohľadom strategického smerovania a prípravy 
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strategických investičných zámerov, riadenia stredných škôl, ako aj možnosti prepojenia 

parku Haniska a zámeru GLIP. 

 

Záver: Komisia berie na vedomie predkladanú informatívnu správu.  

 

Uznesenie č. 20/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 20 

 

Za: 19  Proti: 0  Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

3d) Informatívna správa InoBat 

Vyjadrenie: Mgr. Lenka Kožárová predstavila materiál a podala členom komisie základné 

informácie o spoločnosti InoBat spolu s krokmi, ktoré Košický samosprávny kraj podnikol 

smerom k investorovi.  

 

Diskusia: Mgr. Lenka Kožárová odpovedala pánovi poslancovi Ing. Jozefovi Želinskému 

ohľadom možnej lokalizácií fabriky InoBat práve v strategickom parku Haniska. Ing. Jozef 

Želinský by bol rád, aby možným investorom boli prezentované všetky okresy v Košickom 

kraji.   

 

Ing. Jozef Želinský a RNDr. Martin Smrčo a požiadali o prípravu koncepcie umiestňovania 

strategických parkov, ktoré budú logicky rozmiestnené v rámci kraja, a ktoré môžu byť 

prezentované na národnej úrovni alebo investorom. Do diskusie sa zapojil aj JUDr. Mgr. 

Ladislav Rovinský.  

 

Požiadavka 1: Komisia žiada pripraviť koncepciu umiestňovania strategických parkov na 

území Košického kraja.  

 

Ing. Miloš Barcal informoval, že vo väčšine prípadov, Sario disponuje potrebnými 

informáciami o území.  

 

Mgr. Ing. Tomáš Malatinec odpovedal na otázku Ing. Jozefovi Želinskému ohľadom 

pripravenosti dát a štatistík pre možných investorov. 

(Medzitým odišli 2 členovia komisie – 18 prítomných) 

Záver: Komisia berie na vedomie predkladanú informatívnu správu.  

 

Uznesenie č. 21/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 18 

 

Za: 18 Proti: 0  Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 4: 

Zmena a doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia č. 8/2008 a č. 5/2014  

 

Vyjadrenie: Mgr. Martina Kožárová predstavila nové logo KSK a informovala prítomných 

o jeho symbolike.  

 

Diskusia: Ing. František Petro nepodporuje myšlienku nového loga, preferuje ponechanie 

pôvodnej verzie. Zároveň konštatoval, že priority Košického samosprávneho kraja by mali 

smerovať do iných oblastí, ako do tvorby loga.  

(Medzitým odišiel 1 člen komisie – 17 prítomných) 

 

Záver: Komisia berie na vedomie predkladanú informatívnu správu.  

 

Uznesenie č. 22/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 7  

Prítomní: 17 

 

Za: 12 Proti: 3 Zdržal sa: 2 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o výške 

úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych 

služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja  

  

Vyjadrenie: Ing. Vladimír Pauco informoval prítomných o predkladanom návrhu.  

(Medzitým odišiel 1 člen komisie – 16 prítomných) 

 

Diskusia: K materiálu neboli pripomienky. 

 

Záver: Komisia berie na vedomie predkladaný materiál.  

 

Uznesenie č. 23/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 16 

 

Za: 14 Proti: 0  Zdržal sa: 2 

 

Návrh bol schválený. 

 

 



   

7 

 

K bodu č. 6: 

Návrh Dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja  

 

Vyjadrenie: PhDr. Anna Heribanová informovala prítomných o predkladanom návrhu dodatku.  

(Medzitým prišiel 1 člen komisie – 17 prítomných) 

 

Diskusia: PhDr. Anna Heribanová odpovedala Ing. Jozefovi Horváthovi, Ing. Milošovi 

Barcalovi a Ing. Dušanovi Tomaškovi, MBA na ich otázky.  

 

PhDr. Anna Heribanová na základe podnetu Ing. Františka Petra informovala, že predkladaný 

materiál ešte obsahuje informáciu o uskutočnení online rokovania v prípade požiadania 1/3 

členov. Na zastupiteľstvo KSK bude podľa požiadaviek z iných komisií predložený materiál 

s 50% teda ak o online rokovanie požiada 50 % všetkých členov. Zároveň bude do materiálu 

predkladaného na zastupiteľstvo zapracovaná úprava doručenia emailom od tajomníka 

komisie z 24 hodín na 48 hodín.   

 

Predseda komisie informoval prítomných, že komisia regionálneho rozvoja bude hlasovať už 

o zmenenom návrhu.  

 

Záver: Komisia berie na vedomie predkladaný materiál aj s jeho úpravami.  

 

Uznesenie č. 24/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 17 

 

Za: 17 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 7: 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2020  

 

Vyjadrenie: PhDr. Anna Heribanová informovala prítomných o predkladanej rámcovej náplni 

zasadnutí.  

 

Diskusia: K materiálu neboli pripomienky.  

 

Záver: Komisia berie na vedomie predkladaný materiál.  

 

Uznesenie č. 25/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie 
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Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 17 

 

Za: 17 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2020 

 

Vyjadrenie: Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. informoval o predloženom Pláne úloh komisie 

regionálneho rozvoja a o jeho plnení. Zároveň požiadal členov komisie o prípadné doplnenia.  

 

Diskusia: K uvedenému bodu neboli pripomienky. 

(Medzitým odišiel 1 člen komisie – 16 prítomných) 

 

Záver: Komisia schvaľuje plán úloh komisie. 

 

Uznesenie č. 26/2020  

Komisia schvaľuje plán úloh komisie a zároveň odporúča zastupiteľstvu predložený materiál 

prerokovať a schváliť.  

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 16 

 

Za: 16  Proti: 0 Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9: 

(bod z plánu úloh na I. polrok 2020) 

Informovať o aktuálnych výzvach v oblasti cezhraničnej a nadnárodnej spolupráce  
 

Vyjadrenie: Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD.  informoval prítomných o aktuálnych výzvach 

v oblasti cezhraničnej a nadnárodnej spolupráce.  

 

Diskusia: K bodu z plánu úloh neboli pripomienky. 

 

Záver: Komisia zobrala bod z plánu úloh na vedomie. 

 

 

K bodu č. 10: 

(bod z plánu úloh na I. polrok 2020) 

Informovať o podaných projektoch referátu regionálneho rozvoja a plánovania Úradu 

Košického samosprávneho kraja, ktoré súvisia s agendou regionálneho rozvoja  

 

Vyjadrenie: Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. informoval prítomných o podaných 

a úspešných projektoch.  

 

Diskusia: K bodu z plánu úloh neboli pripomienky. 
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Záver: Komisia zobrala bod z plánu úloh na vedomie. 

 

K bodu č.11 : 

O bode sa nerokovalo.  

 

K bodu č.12 : 

Rôzne 

 

Požiadavka 2: 

Komisia regionálneho rozvoja žiada o informatívnu správu k Agrokruhom  

Požiadavka 3: 

Komisia regionálneho rozvoja žiada o informáciu k platforme Potraviny z domoviny. 

Požiadavka 4: 

Komisia regionálneho rozvoja žiada Správu ciest KSK o harmonogram plánovaných opráv 

ciest na roky 2020 a 2021.  

 

K bodu č. 12: 

Záver 

Predseda komisie Ing. Dušan Tomaško, MBA konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční o 14:00 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke č. 310 sídla 

Úradu KSK. 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Ing. Barbora Kováčová  

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Dušan Tomaško, MBA 

predseda komisie 

 
 


